

Styrelsemöte tisdag 19:e januari
Norra Reals Elevkår
Plats: Teams
Nr: 33

§1. Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat av mötesordförande.

Bisittare:

§2. Val av mötesfunktionärer

Bienvenue Kulaluka yrkade

att välja Bienvenue Kulaluka till mötesordförande Laura Lyall Folkman till möttesekreterare och Alexandra Nilsson till protokolljusterare.

Styrelsen beslutade

att bifalla Bienvenues yrkande.

§3. Förra mötesprotokollet

Föregående protokoll lades till handlingarna.

§4. Godkännande av dagordning

1 Mötets öppnande

2 Val av Mötesfunktionärer

2.1 Mötesordförande

2.2 Möttesekreterare

2.3 Mötesjusterare

3 Föregående protokoll

4 Godkännande av dagordningen

5 Ledamotsrunda

6 Ordförande

6.1 Angående årsmötet

7 Vice ordförande

7.1 Intern kommunikation

8 Administrativ Chef

8.1 Uppdatering av hemsidan

9 Kassör

9.1 Bokföring

9.2 Bidragsansökan

9.3 Faktura föräldraförening

10 Traddis

10.1 Catchergames

11 SAGA

11.1 Studentevent

11.2 Balkommitten

12 Medlem

12.1 Utdelning av studentmössor

12.2 Försäljning av datorfodral

13 Påverkan

13.1 Sthlms kårer mot rasism

13.2 Visselpipan

13.3 Påverkansdagar

13.4 Utfrågning av styrelsekandidater

14 Förening

14.1 Föreningspolicy

14.2 Föreningsmerch

14.3 Godkännande av nya föreningar

15 Idrott

15.1 E-sportturnering

15.2 Material till idrottsföreningar

16 PR

16.1 Kommande inlägg

17 Övriga frågor

18 Nästa sammanträde

19 Mötets avslutande

§5. Ledamotsrunda

Ledamotsrundan genomfördes.

§6 Ordförande

6.1 Angående årsmötet

Beslut tas nästa möte efter sveriges elevkårer har svarat på Bienvenues mail.

§7 Vice ordförande

7.1 Intern kommunikation

Punkten bordläggs till nästa möte.

§8 Administrativ Chef

8.1 Uppdatering av hemsidan

Uppdatering för gamla styrelser är pågående. Laura ska maila rektor Maria angående namn.

§9 Kassör

9.1 Bokföring

Nellie ska diskutera med Jonathan Lamy snart.

9.2 Bidragsansökan

Selma ska informera föreningarna hur man gör med ansökan, det är lite otydligt.

Sekretess

9.3 Faktura föräldraförening

Sekretess

§10 Traddis

10.1 Catchergames

Punkten bordläggs till senare.

§11 SAGA

11.1 Studentevent

Inget nytt. Finns idé från innan på plats.

11.2 Balkommitten

Cesar och Selma ska vara med ta hand om det. De ska ordna formulär till folk som ska söka.

De var 6 personer förra året.

Bienvenue yrkar

att balkommitten ska bestå av Selma Phalén och Cesar Molin samt fyra till.

Mötet beslutar

att balkommitten ska bestå av Selma Phalén och Cesar Molin samt fyra till.

Bienvenue yrkar

att Cesar Molin ska vara ordförande till balkommiten.

Mötet beslutar

att Cesar Molin ska vara ordförande till balkommiten.

§12 Medlem

12.1 Utdelning av studentmössor

Möte imorgon. Mössorna verkar inte ha kommit än, de är enligt ABC under produktion. Idé är att ge ut till folk från ex. aulan.

12.2 Försäljning av datorfodral

De har inte kommit än. Alexandra tycker vi ska fortsätta med det och sen låta nästa styrelse dela ut.

§13 Påverkan

13.1 Sthlms kårer mot rasism

Södra Latin har dragit sig ur. Påverkan har beslutat om att vi också dra sig ur, men ett annat alternativ kanske går som vi gör själva.

13.2 Visselpipan

Bienvenue yrkar

att göra nytt formulär för visselpipan.

Mötet beslutar

att göra nytt formulär för visselpipan.

13.3 Påverkansdagar

Det borde diskuteras på nästa möte.

13.4 Utfrågning av styrelsekandidater

Styrelseutfrågning 16/2, någon annan än Sami eftersom han också ska frågas. De behöver förbereda frågor, ca 30-40 min, kanske finnas möjlighet för andra att ställa frågor också. Idé om att ha höjdpunkt eller spara ner live. Pr och påverkan ska samarbeta och diskutera innan.

Bienvenue yrkar

att styrelseutfrågningen ska vara tisdag 16/2.

Mötet beslutar

att styrelseutfrågningen ska vara tisdag 16/2.

§14 Förening

14.1 Föreningspolicy

Bör vara klar 22/2. Borde möjligtvis inkludera medlemsstatistik.

Bienvenue yrkar

att införa en föreningspolicy som Föreningsutskottet förvaltar.

Mötet beslutar

att införa en föreningspolicy som Föreningsutskottet förvaltar.

14.2 Föreningsmerch

Inte skrivit om det än. Ska skriva att det täcker ex merch.

14.3 Godkännande av nya föreningar

Sekretess

§15 Idrott

15.1 E-sportturnering

Vi har haft CS-turnering innan som Skolfest anordnade. Kungsholmen vill möjligtvis anordna en e-sport turnering.

Bienvenue yrkar

att uppdra Idrottsutskottet att undersöka angående e-sports turneringen.

Mötet beslutar

att uppdra Idrottsutskottet att undersöka angående e-sports turneringen.

15.2 Material till idrottsföreningar

Det ska diskuteras med Nellie.

§16 PR

16.1 Kommande inlägg

Kommande inlägg är personvalsvideon (ska skickas till Bienvenue först så all information kommer med), balkommiten. Resterande studybuddy ska upp på Facebook (gäller till 1/3, sista inlägget 28/3), nästa sista inlägget ska ut nästa vecka.

Bienvenue yrkar

att Studybuddyinläggen ska upp på vår facebook 31/1 och 28/2.

Mötet beslutar

att Studybuddyinläggen ska upp på vår facebook 31/1 och 28/2.

§17 Övriga frågor

§18 Nästa sammanträde

Nästa sammanträde är tisdag 2/2.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutades av mötesordförande 16:56.

Ordförande Bienvenue Kulaluka	Närvarande §1-19
Vice ordförande Peter Hall	Frånvarande
Sekreterare Laura Lyall Folkman	Närvarande §1-19
Kassör Nellie Andersson	Närvarande §1-19
Traditionsansvarig Josephine Arnell	Närvarande §1-19
SAGA-ansvarig Cesar Molin	Närvarande §1-19
PR-ansvarig Jonas Boghammar	Närvarande §1-19
Påverkansansvarig Sami Alsaati	Närvarande §1-19
Föreningsansvarig Selma Phalen	Närvarande §1-19
Medlemsansvarig Alexandra Nilsson	Närvarande §1-19
Idrottsansvarig Sofia Casselbrant	Närvarande §1-19